
ZADOBROVA-SNEBERJE
Na sestanku OO ZK prejš-

nji mesec je sekretar poročal o
letni seji obdnske organiza-
cije ZK. Sodil je, da je ZK po-
kazaia svojo enotnost, pa tudi
voijo, da se sknpaj z vsemi ob-
čani še bolj vkljočt v reševanja
odprtih problemov.

V razpravo se je vključil
tadi Pavel Vindišar, predsed-
nik OK ZKS. Čtane ZK je
seznani! z aktnalmmi pro-
Memi sedanjega časa. Raz-
členil je posledke nespošto-
vanja nekaterih temcljnih do-
govorov in opredelil naloge
komunistcv ob tem; s kon-
kretnimi primeri je obrazložil,
zakaj se v ZK zavzemamo za
nadaljnji razvoj samouprav-
ijanja, ki pa mora biti boljše in
gospodarsko učinkovitejše, in
zakaj v ZK vsako dnigo pot
zavračamo. Ocenii je gospo-
darske razmere in opozoril,
da ni ulemeijen optimizem, ki
izhaja samo iz prvih znakov
gospodarske rasti v zahodnih
državah. Tudi pri nas se sicer
gospodarjenje na nekaterih
področph izboljšuje, vendar
to še mkakor ne pomeni, da je
stabUizatijskih prizadevanj že
konec

Predsednik OK ZKS je spre-
govoril tnd! o nekaterih konkrei-
nih problemih iz naše obdnc: o
razmerah v JUIODU in prizadeva-
njih. da le-ta izide iz izgube, o
izvoznih prizadevanjih delovnih
organizadj, o tem, da se v moš-
čanskih organizadjah delavd lo-
čujejo po tem, ali so dobri aU slabi
delavd in oe po nadonaJni pri-
padnosti — in komunisti so še na-
prej doižni delovati tako.

Sodil je tudi, da je OO ZK v
naši KS med zelo delovnimi in
Dspešnimi partijskimi organizaci-
jami v obdni.

Po razpravi so člani sprejeU in-
formadjo o zaUjuinem računu
naše KS za leto 1982. Ob (em je
stekla razprava o problematilri
zadružaega doma in je bilo pou-
daijeno, da je bila uporaba ob-

jekta in najemnih prostorov
izredno nizko obračunana. Izvo-
Ijen bo nov upravni odbor.

V članstvo ZK je bila nato
sprejeta kandkiatka, ki je
ospešno opravila seminar. Ob
sprejemu je prejela knjigo.

Dne 15. aprila so se zbiali na
svojem rednem občnem zboni
člani KO RK naše KS. U porodla
predsednice Jelke Bobnar pov-
zemamo, da je organizadja ud ju-
nija 1979, ko je bil izvoljen seda-
nji odbor, dubru delovala in si
prizadevala razvijati vse, kar je
človeskega tudi v najtežjih mož-
nih razmerah. Odbor je težil pri-
dobiti fimveč novih članov RK;
vsako leto jib je res bilo več, ven-
dar z doseženim še ni zadovoljen,
saj želi, da bi biii vsi krajani člani
RK. Posebno skrb je KO RK po-
svečal starejšim občanom, mla-
dim družinam. krajanom, ki so
potrebni sodalne pomoči in
skrbstva. Z» vse nad 70 let stare
krajane je enkrat letno organizi-
ral srečanje. Vsaj enkrat letno pa
so člani obiskali in skromno ob-
darili ludi vse krajane, stare nad
80 let. Obiskovall so bolnc, nc-
gibne invalide ne glede na starost,
obiskali so jih za večje praznike,
se jih večkrat ipomnili z voštilni-
cami, Id so jih izdelaH člani pod-
mbdka RK na O§. Člani se reduo
vkijučnjejo v delo dnjžbenopoK-
tiinih organizadj znotraj KK
SZDL. Potrebujeio pa primeren
proslor za poslajo RK v KS, kjer
bi imeli vskladiščeno razno bkgo
za pokrivanje sprotnih potreb in
ob morebitiii elementarni nesre-
H. Po polrebi bi uvedli tedensko
ali 14-dnevno dežuntvo. Obdn-
ska organizadja RK jim je kupila
aparat za merjenje krvnega priti-
ska. Tudi tu delo bi lahko oprav-
•jali na postaji. saj imajo za to
usposobljene Ijudi. S strani
skupšdne KS so bila finančna
aredstva odobrena, prostora pa še
vedno ni.

Bfoljen je bil nov odbor, ki bo
v bodočem mandatu vodil to hu-
mano organizadjo v naši KS.
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